
Lekarna na Mirni 
spet odprta
V ponedeljek, 13. septembra, je bila v stavbi Zdravstvene postaje na Mirni (ponovno) 
odprta lekarna, ki smo jo krajani zelo težko pričakovali. Skoraj dve leti je minilo, kar so 
se vrata lekarne, katere najemnik in koncesionar je bil g. Gregor Ban iz Škofljice, 
zaprla. Krajani smo veseli, da je lekarniško enoto odprl zavod Dolenjske lekarne, saj 
nam je to jamstvo, da bomo s ponudbo zadovoljni. To je namreč njihova dvanajsta 
lekarniška enota na območju Dolenjske in Bele Krajine, skupaj je v njih zaposlenih že 
70 farmacevtov.

Trak na vhodu v novo preurejene lekarniške pro- šan Keber, direktorica Dolenjskih lekarn gospa Janja
store so skupaj prerezali minister za zdravje dr. Du- Fortuna in županja občine Trebnje gospa Marica

Škoda. V nagovoru nekaj deset prisot
nim krajanom (večjih žal na otvoritev 
niso povabili) je minister Keber med 
drugim dejal, da so zdravila javna do
brina, da pa žal stroški za zdravila pre
hitro naraščajo. Prisotne so pozdravi
li tudi županja Marica Škoda in pred
sednik KS Mirna Dušan Skerbiš.

Obširneje je o nameri in ciljih njihove
ga zavoda spregovorila direktorica Do
lenjskih lekarn gospa Fortunova, ki je 
nekoliko samokritično povedala, da s

ponovnim odprtjem lekarne uspešno opravljajo po
pravni izpit izpred let, ko so na Mirni že bili... Jav
no seje zahvalila direktorici Zdravstvenega doma 
Trebnje dr, Elizabeti Žlajpah za vsestransko pomoč 
pri realizaciji zahtevnega projekta. »Lepo pozdrav
ljam vse Mirnčane z željo, da bi bili z našo ponud
bo zadovoljni.«

Podobno željo je izrazila tudi dr. Žlajpahova. Po
sebej za Krajana je dejala, da se je njihova velika 
želja izpolnila. Zdravstvena postaja brez lekarne 
ali lekarna brez zdravstvene postaje ne predstav
lja zaključene celote, kije nujno potrebna za zdravja 
krajanov.

Postregla je tudi z nekaj konkretnimi podatki:
Zdravstveni dom Trebnje in Lekarna Mirna sta 

v lanskem in letošnjem letu skupaj vložili v investi- 
cijsko-vzdrževalna dela prostorov lekarne skoraj 
tri milijone tolarjev. Ker prejšnji najemnik ni porav
naval najemnine, mu je bila marca 2004 odvzeta 
koncesija za opravljanje dejavnosti, zatem pa so 
najemno pogodbo podpisale Dolenjske lekarne. 
Skupaj je lekarniških prostorov 46,85 m2. Lekar
na je z obratovanjem pričela 23. avgusta letos, 
uradna otvoritev pa je bila 13.09. 2004.

Z izvedbo prijetnih skladb so k slovesnosti ot
voritve lekarne pripomogli tudi mladi saksofonisti 
in klarinetisti iz Glasbene šole Trebnje.

D. Z.

ODLOČIMO SE!
Le nekaj dni nas loči od »dneva D«. 3. ok

tobra bomo odločili, kdo nam bo naslednja 
štiri leta, »vladal«, kdo bo krojil zakone, nam 
predpisoval te ali one dajatve, »regiral« gos
podarsko, šolsko, kulturno, kmetijsko, promet
no in ne vem kakšno še vse politiko, in sploh 
in oh!...

Seveda bomo tudi to štiriletno obdobje kri
tizirali, se jezili (tudi kleli), morda tudi pohvalili, 
grajali... Kaj lahko storimo, da bo (še) bolje in 

lepše, kot je bilo v zadnjem mandatnem ob
dobju?

Pojdimo na volišče. Izberimo in obkroži
mo kandidata, kije po našem lastnem pre
pričanju najboljši. Takega, ki mu zaupamo, ki 
je pošten, delaven, seveda moder in sposo
ben.

Ne nasedajmo praznim obljubam! 
vajmo dosedanje (ne)uspehe ter d 
kandidatov. Pazljivo preberimo tudi 
izjave v današnjem Krajanu.

Volimo najboljšega in zadovoljni t
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IZ DELA SVETA KS IN NJENIH ORGANOV

Počitniški čas je pustil svoj pečat pri sestan
kovanju, zato pa smo toliko več dela opravili na 
terenu. Da bi lahko zastavili vsa dela na cestnem 
področju, sije bilo potrebno temeljito ogledati 
stanja na cestah, pridobiti soglasja, poskrbeti za 
podpis pogodb...

Tudi pisarniško delo ni poznalo počitka, saj je 
to čas, ko si morajo naši študentje priskrbeti po
trdila, da ne morejo študirati na ta način, da bi 
se vsak dan vozili v Ljubljano ali Maribor, pač pa 
potrebujejo stanovanje v študentskem domu ali 
subvencijo za sobo pri privatnikih. Študentov ima
mo v naši KS kar nekaj.

Prihajali ste tudi s svojimi težavami: ceste, 
medsosedski odnosi, javna razsvetljava, odlaga
nje smeti, potrebe po gramozu, nepokošene me
je in še in še.

Denarja je vedno manj in nič kaj dobro ne ka
že tudi za naprej. Morali bomo spet pozabljeno 
udarniško poprijeti vsi skupaj in narediti tudi še 
kaj za skupne interese, za dobro vseh nas.

Nikomur med nami ne sme biti vseeno, kak
šna je videti naša ulica, vas, Mirna, oddvaditi se 
bomo morali misliti, daje prostor na koncu mo
jega dvorišča stvar nekoga drugega.

7. redna seja sveta KS 
Mirna je bila 06.09.2004 
v prostorih KS Mirna.

Seje se je udeležilo 9 članov sveta.
DNEVNI RED:

1. Pregled zapisnika zadnje seje;
2. Dela na komunalnem in infrastrukturnem po

dročju;
3. Obravnava prošenj in drugi aktualni dogodki.

ad. 1. Predsednikje v uvodu poročal o otvoritvi 
deponije,sestankuza ureditev bazena inonaj- 
novejših dogodkih v zvezi s čistilno napravo 
Mirna.
Deponija je vzorno urejena, promet pa se od

vija skozi našo KS, zato moramo od občine zah
tevati postavitev luči na koncu Brezovice in po
pravilo in prometno ureditev ceste skozi vas Bre
zovica.

Zapisnik zadnje seje smo sprejeli brez pri
pomb.

ad. 2. Podpredsednik J. Bračko je poročal o 
predvidenih delih na posameznih odsekih 
cest. investicije se bodo pokrivale iz posebne
ga programa občine, iz razpoložljivih sredstev 
naše KS, približno 30% pa bodo prispevali kra
jani. Večina del je na področjih, kjer živijo po
samezne družine na koncu cestnega sistema 

V in jih bo prispevek toliko bolj obremenil; veči
noma bodo prispevali za zemeljska dela:

• 200 m ceste vZapužah proti hiši Škarja (tuje 
predvidena obrtna cona);

• 160 m ceste vZapužah proti hiši Škrajnar,
• odsek proti gradu Zapuže;
• na Debencu za hišo Bevec (dolg iz leta 2001 );
• vZabrdju proti hiši Zore 200 m ceste (reševali 

bomotudi kanalizacijo);
• v dolini nadaljujemo asfaltiranje proti hiši Pod

logar; v makadamski izvedbi bo cesta pozne
je povezava z Lanšprežem;

• na Trbincu bomo asfaltirali 340 m proti hiši Go- 
neli,kjerse bodo vdelo vključili tudi lastniki vi
kendov. Krajani so na tem odseku že prosto
voljno zgradili 30 m škarpe;

• na cesti proti Selški Gori šobila opravljena ze
meljska dela v višini cca 500.000,- Za trajno 
urejenost ceste (asfalt) bo denar prispevala 
občina, GG, ki tudi uporablja to cesto, pa bo 
pomagalo pri zemeljskih delih na cesti proti Se

lu;
• doigujemošeasfaltiranje naSokolskicesti, po

pravilo križišča na Cirniku, preplastitev ceste 
vVolčje Njive, na Ševnico in v Praprotnico, a žal 
zmanjkujesredstev.Tako moramo počakati na 

rebalans občinskega proračuna ali prestavi
ti dejavnosti v naslednje leto;

• cesta Cirnik-Čatež bo na vrsti v naslednjem letu. 
Rekonstrukcije:
na ovinkih proti Praprotnici mora KS opraviti ze
meljska dela, ostalo bo opravila obč 
ina. Sedaj cesta ni primerna za vožnjo ka- 
mionovali avtobusov;
cesto proti Gorenjski Gori so uredili krajani. Iz
morebitnega ostanka sredstev od prispevka
krajanov bomodokonč
aliodsekmed J. Jakopinom inT. Logarjem vGo-

renjivasi;
iz predvidenega ostanka sredstev naj bi uredili 

tudi zanemarjeni plato ob pošti, kjer bo možno 
parkirati in položili cca 10 m asfalta za rolkar
je, da jih preselimo z dvorišča ob domu Partizan.

Vzdrževalna dela so opravljena na vseh as
faltnih in makadamskih cestah, razen v Praprot
nici in Stari Gori, Urejen je tudi makadam v Mi- 
golici, pogrešamo pa večje sodelovanje kraja

nov.
Za cesto Zabrdje - Lanšprež bo potrebna do

kumentacija za večji poseg in širša akcija kra
janov,

Cesto mimo bazena proti Gorenji vasi bomo 
sanirali v kratkem, pri nujnem obsekovanju ve
jevja pa računamo na pomoč krajanov.

Gradnja vodovoda v Praprotnico se zavlačuje 
zaradi občinskih interesov, zbiralnika še ni, zav
zemati pa se moramo še dalje tudi za vodovod 
v Selško Goro, kjer se bo morala občina moč
no angažirati zaradi majhnega števila prebival
cev na tem področju.

F. Štepicje spomnil še na nujno sanacijo ce
ste na Cirniku med Povšetom in Štepcem, kjer 
se lomi asfalt.

G. Bračko je poudaril še, da smo dolžni ure
jati igrišča in narediti tudi kako novo, saj za na

še otroke ni dovolj poskrbljeno.
N. Borštnar je opozoril na zanemarjeno igriš

če pred vrtcem.
I. Zaplotnik je spomnil še na cca 100 m ma

kadama v Migolici med Zakrajškom in Smoletom, 
ki ga je treba asfaltirati, na dva tovornjaka gra
moza, ki ga dolgujemo za cesto proti B. Lahu v 
Migolici. Obnoviti je treba asfaltna mostu proti 
Migolici, posekati drevje tu in pred mostom pod 
gradom, prav tako je potrebno urediti zavoj na 
grad.

J. Bračko je povedal, daje sedaj KS dolžna po
krivati stroške košenj ob cestah in bo nujno za 
delo angažirati tudi krajane. Pričakujemo, da bodo 
krajani pokosili lastne parcele, pa tudi kose zem
ljišča med svojo parcelo in cesto in tako prihranili 
kak tolar krajevne skupnosti, da ga bomo porabili 
v druge namene.

V zvezi s pripombami na visoke stroške jav
ne razsvetljave na Mirni je razložil, daje nape
ljava v zemlji zelo slaba, žarnice pa so visoko po
tresne, zato bi za posodobitev rabili najmanj 2 
mio, pri čemer ne moremo računati na pomoč 
občine.

Med nujnimi popravili je tudi ograja na mostu 
pri bazenu iz smeri Podlog, ki jo je potrebno znova 
privariti.

ad.3. V nadaljevanju smo obravnavali prošnje
krajanov in pripombe članov sveta,

6. Kraljevski
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KAJ DELAMO?

Kaj je z bazenom?
V juniju je KS Mirna sklicala sestanek, kjer naj bi se dogovorili za nadaljevanje del pri 
bazenu pod gradom. V času samoprispevka je bilo veliko narejenega, zdaj je investi
tor del občina, ker KS finančno ne zmore urejanja kompleksa, vendar se urejanje 
odvija zelo počasi, če vemo, da obstajajo načrti že od leta 1996. Ustavila se je celo 
postavitev ograje, na katero je kar nekaj pripomb, predvsem je teren težko dostopen 
za čiščenje. Že tu je bilo potrebno več korektur mimo projektanta, ki bo moral za 
naprej podati rešitve na osnovi geodetskega posnetka.

Z ograjo se je prostor močno zmanjšal in PA 
Ljubljana bo moral izdelati ustrezno korekcijo v pro
storu.

Komunala Trebnje, ki vodi dela, nima sklenjene 
pogodbe z občino, čeprav bi morali obe nujno so
delovati, da bi prišli do ustreznih dokumentov in 
dovoljenj. Prav tako seje Komunala obvezala, da 
bo skrbela za povezavo s projektantom, pa tega 
ni storila. Kot nosilec posla bi morala ravnati veli
ko bolj odgovorno.

Tako pri občini še vedno mirujejo sredstva, ki so 
v letošnjem letu namenjena za urejanje bazena. 
Razmišljali smo tudi o možnosti, da bi dela vodila 
občina direktno in bi se tako izognili številnim izgo
vorom, zakaj zastoj, zakaj tako in ne drugače.

Vizija športno rekreacijskega centra, ki bi prerasel

v turistični objekt, za katerega je predvidena upo
raba zemljišča vse do pošte, je znana. Za začetek 
pa je treba urediti neposredno okolico bazena, da 
bi lahko nato nadaljevali dela po fazah. Sanje o 
ureditvi bazenskega dna s folijo so predrage, tre
ba pa bo preprečiti hitro rast alg, ki so nevarne za 
kopalce, saj se lahko zapletejo vanje.

Vodarja, ki bo svetoval ustrezno sanacijo, mo
ra najti projektant.

Dolgoročni plan naj bi bazen ohranjal v njego
vi prvotnosti.

Naključni sprehajalci zdaj lahko vidijo le nedo
končano razkošno ograjo, razdrto cesto ob njej, 
zaraščeno okolico, za katero je GG sicer pred ča
som že poskrbel, a je narava hitrejša od človeka, 
občasne kupe odpadkov, kijih z akcijami komaj

pospravljamo...
In kaj bo storila krajevna skupnost:

• s predstavnikom PA Ljubljana se bomo dogo
vorili za izdelavo ustrezne variante ureditve;

• za operativno delo bomo imenovali komisijo, 
ki jo mora potrditi tudi občina, ta pa naj bi na
prej skrbela za normalen potek del;

• sklicali bomo ponovno srečanje in zagotovili tu
di prisotnost predstavnikov Komunale in PA 
Ljubljana, kijih na operativnem sestanku ni bi
lo, smo pa bili predstavniki sveta KS Mirna, ob
čine - Oddelek za okolje in prostor, občinske
ga sveta, GG in Vodnega gospodarskega pod
jetja Novo mesto;

• predvsem pa moramo vsi glasno zahtevati, da 
investitor kar najhitreje nekaj ukrene, za kar 
bomo zadolžili svetnike iz naše KS, ki nas za
stopajo v občinskem svetu.
Zaskrbljeni smo, ker nam propada privlačna tu

ristična znamenitost, ker nam ni vseeno, kaj bo na
stalo iz nekdaj tako priljubljene izletniške točke v 
enem najlepših kotičkov naše Mirne.

Bazen bo najverjetneje tudi v prihodnosti le rib
nik, kot je bil v davnini, saj bi sicer preveč okrnili na
ravno okolje, za drugačne načrte pa je tako dovolj 
prostora v neposredni bližini.

Skupaj pa si moramo prizadevati, da se dela 
organizirano in kontinuirano nadaljujejo.

fi. Kraljevski

Otvoritev deponije komunalnih odpadkov Globoko
V četrtek, 02.09.2004, smo v Občini 
Trebnje slovesno odprli novo deponijo 
komunalnih odpadkov Globoko, ki v 
celoti nadomešča staro komunalno 
deponijo na Cvibljah.

Komunala Trebnje je z vodenjem investicije pri
čela v letu 1989, leta 1996 je bilo pridobljeno 
gradbeno dovoljenje, leta 2002 izveden tehnič
ni pregled, v letošnjem letu pa je bilo pridoblje
no še uporabno dovoljenje, tako da je bila v za
četku septembra deponija lahko tudi uradno pre
dana svojemu namenu.

Slovesnosti ob odprtju so se udeležili držav
na podsekretarka na MORE ga. Bernarda Podlip
nik, županja Občine Trebnje in ostali najvidnejši 
predstavniki države, občine in krajevnih skupnosti. 
Bogat kulturni program so oblikovali učenci EKO 
šole Veliki Gaber in harmonikarji Vinogradniško- 
turističnega društva Trebelno.

Deponija Globoko je sodobna deponija, name
njena za mešane nenevarne komunalne odpad
ke, ki bo tudi v prihodnje sledila novim okoljevars
tvenim zahtevam. V ta okvir sodi tudi izgradnja 
zbirno-sortirnega centra, iskanje rešitev za kom
postiranje bioloških odpadkov ipd.

Otvoritev nove deponije ne pomeni zgolj od
prtje še enega izmed objektov komunalne infra
strukture, ampak predvsem uvaja in sprejema 
nov koncept ravnanja z odpadki in posledično

nov pristop k varovanju okolja nasploh.
Vse občane obveščamo, daje uradni delov

ni čas deponije v zimskem obdobju (od 01.10.-
28.02. ) od 7.-15. ure in v poletnem času (od
01.03. -30.09.) od 6.-14. ure, odpadke pa je mož
no pripeljati tudi izven uradnega delovnega časa.

ko je na deponiji prisotna varnostna služba. Ob
čani imajo možnost do 0,5 m3odpadkov oddati 
brezplačno z obveznim sortiranjem ločeno zbra
nih frakcij (papir, steklo, plastika, kovine). Prev
zem gum je možen samo proti plačilu, in sicer 
60 sit/kg.

Komunala Trebnje d.o.o.
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Starejši, ko smo, hitreje beži življenje mimo nas, in tako so med nami tri devetdesetlet
nice: Vida Krhin, Glavna cesta 4, ki je imela rojstni dan 2. 5., Jožefa Peterle iz Glinka 
bo praznovala 26.10. in Mihaela Žlembergar s Sela 14, ki se je rodila 16. 8.1914. 
Vsem čestitamo in želimo obilo zdravja, zadovoljstva v krogu domačih in veselja z 
njihovimi najdražjimi. Nekaj več so nam svojci povedali o gospe MIHAELI 
ŽLEMBERGAR, ki zadnje pol leta biva v Domu starejših občanov v Trebnjem.

ih krajank

Njena zgodba je podobna zgodbam tolikih mam, 
ki so svoje življenje posvetile sreči svojih otrok.

Rodila seje na Selu v nizki leseni hiši, kije nudila 
zavetje šestim otrokom, poje bila vajena skromnosti 
in dela. Njihovo družino je življenje kruto prizadelo, 
dva brata so ubili med drugo svetovno vojno.

Z Jožetom iz Brgleza pri Gabrovki se je poro
čila šele pri štiridesetih in kmalu so sledili trije otroci:

Čestitke za diplomo
Veseli smo vsakega uspeha naših krajanov, še 

posebej pa uspešnega izobraževanja mladih. Vsi 
vemo, da je le v znanju ključ do uspešne prihod
nosti. Med temi, ki so v zadnjem času uspešno kon
čali študij na filozofski fakulteti, vzbuja pozornost 
diplomsko delo diplomantke Kiderič Petre. Pogum
no se je lotila zanimive teme z naslovom Gospo
darski razvoj Mirne od leta 1918 do 2003.«

Pojasnjevanje in dokumentiranje dogajanja na 
gospodarskem področju sicer nima neposred
ne uporabne vrednosti pri načrtovanju novih gos
podarskih projektov, je pa pomembno za spoz
navanje in razumevanje razvoja kraja Mirna vtem 
obdobju, še bolj pa za svojevrstno promocijo kra
ja, njegov zgodovinski spomin in ozaveščanje pri
padnosti krajanov.

Kolikor je znano, se doslej podobnega poskusa 
strokovne obdelave gospodarskega razvoja Mir
ne še ni lotil nihče. Avtorica študije je za izhodiš
če uporabila dosegljive vire in dobljene podat
ke večinoma dokumentirala. To delo je zahtevalo 
veliko mero vztrajnosti, natančnosti in truda. Zbi
ranje podatkov je nehvaležno delo, še posebej 
to velja obravnavano obdobje 20. stoletja, ki je 
bilo kot malokatero doslej tako dinamično, ne
mirno, burno in polno pretresov.

Pričujoče diplomsko delo je več kot le vir upo
rabnih empiričnih podatkov o gospodarskem 
življenju kraja Mirna v nekem zgodovinskem obdob
ju, saj seje avtorica lotila naloge pogumno in z željo.

Jože, Eli in Franc. Možje delal v Remontu na Mir
ni, Eli, kot jo kličejo, pa je delala na zemlji, kije pre- 
redila dve kravici in prašiča.Dela in skrbi ni manj
kalo, pa je vendar vedno spekla tudi pecivo in me
so za gasilske veselice, ki so bile pomemben do
godek za vse vaščane, posebno pa so jo v vasi 
cenili kot strokovnjaka za sušenje mesa. V črni ku
hinji je številnim poskrbela za dobrote, ki se takrat

da približa obravnavano materijo sokrajanom in jim 
jo ponudi v razmislek in za motivacijo.

Prepričan sem, da bi bila promocija in javna 
objava omenjene raziskave deležna velikega za
nimanja med krajani in prebivalci naše občine. Za 
vzpodbudo temu sem izbral za objavo del ra-

Ime in priimek obrtnika Sedež obratovalnice
Stanko Ponikvar Mirna
Matija Marin Mirna
Anton Prosenik Migolska Gora
Karlo Šmid Mirna
Franjo Bulc Mirna
Albin Kolenc Mirna
Alojzija Škarja Mirna
Franc Krevs Gorenja vas
Stanko Rozman Volčje Njive
Ivan Lukek Mirna
Josip Zakrajšek Migolica
Martin Bizjak Mirna
Franc Zupet Mirna
Anton Koščak Mirna
Bogomir Žgajnar Mirna
Franc Krištof Mirna
Alojzij Petje Zabukovje

v času brez skrinj in zamrzovalnikov niso smele 
kvariti in je bilo tako delo še kako pomembno.

Vedno je našla čas za branje, prebrala je vse ča
sopise, ko pa si začele pešati oči, je toliko skrb- 
neje poslušala radio, daje bila na tekočem z no
vicami.

Ko seje sin Franc, kije ostal na domu, pred se
demnajstimi leti lotil zidanja nove hiše na temeljih 
stare, ki sojo porušili do tal, je bila snahi še v ve
liko pomoč pri kuhi in pri varovanju otrok.

Pred petimi leti je zbolela za močno sladkorno 
boleznijo, da ji je morala snaha dajati injekcije in- 
sulina, potem so sledile nove težave, dokler ji ni
so pred dvema letoma odrezali noge. Potrebovala 
je stalno nego, zato sta sin in snaha delala v izme
nah, velikokrat pa so priskočile na pomoč tudi so
sede, česar se hvaležno spominjajo.

Pred pol leta je dobila prostor v domu, kjer jo 
zdaj njeni pridno obiskujejo. Čejih le kak dan ni, je 
že vsa zaskrbljena.

Za rojstni dan soji priredili tridnevno praznova
nje: najprej so povabili bratrance in sestrične, pri 
Ravnikarju na Čatežu soji voščili ožji člani druži
ne, nato pa so imeli še slavje v domu za stanovalce 
in osebje.

Gospa Eli je v tistih dneh cvetela kakor številni 
šopki, ki so polnili njeno sobo tam v domu.

Ponosna je na svojo družino in na sedem vnukov.
Pa kaj zato, če slabo sliši, če jo muči pritisk in 

ji nagaja srce, ko so njeni v bližini, pozabi na vse 
tegobe, ki jih je prinesla starost.

»Mama je pač ena sama... prva ljubezen - mama.«
8. Kraljevski

ziskave, z naslovom Obrtne dejavnosti na Mirni 
v začetku 20. stoletja.

Kajti, kot pravi stara modrost, spoznavajmo 
preteklost, ker nas bogati, omogoča zavedanje 
sedanjosti in razumevanje prihodnosti.

RudiŽibert

Dejavnost
krojač
sedlar
čevljar
brivec
izdelovanje krede, sadrenih ter kemijskih izdelkov
mizarstvo
mesarstvo
mlin
čevljar
ključavničar
mlin
mlin
tesar
kovaška in podkovska obrt
klepar
zidar
mlin

Tabela št. 5: Obrtniki, ki so opravljali obrt leta 1946

Gospodarstvo v času od druge svetovne vojne do danes
Obrt in industrija, trgovina, gostinstvo 
Obrt

Po vojni, leta 1946, je v občini Mirna delovalo približno dvajset obrtnikov, nekateri od teh so imeli 
uradna pooblastila, nekateri ne.
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Novo šolsko leto Nekulturno, nemoralno 
in kaznivo

Učenci 1.a z učiteljica Dragico Hazdavac

Učenci 1.b z učiteljico Darjo Krivec

Mojca Milčinovič kot druga strokov
na delavka-vzgojiteljica opravlja delo 
v obeh oddelkih in v oddelku podalj
šanega bivanja, kjer so učenci prve
ga razreda,

Tako kot drugje po Sloveniji smo tu
di na naši šoli začeli pouk l. septem
bra. Šolski prag je prestopilo 276 
učencev in 31 učencev v OŠPP. Ker 
smo po treh šolskih letih začeli s pou
kom v normalnih prostorskih razme
rah, je bil za nas vse, tako učence kot 
tudi zaposlene, velik dan.

Prvi šolski dan je bil poseben dan 
za 29 prvošolčkov. Ob 15.30 uri so 
se skupaj s starši zbrali v avli - jedil
nici šole. Učenci osmega razreda so 
jim pod mentorstvom učiteljice Ve
sne Kos, ki je bila ne samo mentori
ca igralcem, pač pa tudi režiserka, sce
naristka, kostumografinja in maskerka, 
pripravili čudoviti sprejem. Bodoči pr
vošolčki so z navdušenjem spremljali 
prigode volka pred sodiščem v igrici 
Obtoženi Volk. Po ogledu igrice sojih 
po prijaznem nagovoru odpeljale v 
skrbno urejene učilnice učiteljice Dra

gica Hazdovac, Darja Krivec in Moj
ca Milčinovič. Otroci so z uspešnim preskokom 
praga učilnice postali učenci prvega razreda. 
Učiteljice so jim čestitale, jim okrog vratu zave
zale rumene rutice in izročile priznanje za po
gumen preskok. Staršem so se ob spremljanju 

otrok orosile oči. Kako je bilo tesno najmlajšim? 
Priznati moram, daje bilo tudi meni tesno pri sr
cu, kajti zavedam se, daje vstop v šolo velika pre
lomnica v življenju vsakega človeka - tistega, ki 
to doživlja neposredno in tistega, ki to doživlja po
sredno. Učenci so sedli za mize, kjer jih je čaka
la sladica in zajček. Ta jih sedaj spremlja vsak dan.

Sicer pa teče pouk v šoli po predmetniku za 
osemletno (v drugem, tretjem, četrtem, petem 
in osmem razredu) in devetletno (v prvem, dru
gem, sedmem in osmem razredu) osnovno šolo

po urniku, ki smo ga dodelali v drugem tednu 
pouka. O življenju in delu v šoli so se učenci sez
nanili prvi šolski dan, starši pa v Publikaciji, ki so 
jo njihovi otroci prejeli tudi prvi šolski dan. Prikaz 
dela obveznega predmetnika in razširjenega 
programa ter šolski koledar staršem pomaga pri 
načrtovanju družinskih aktivnosti.

Devetletka je učencem kar nekoliko podalj
šala čas bivanja v šoli. Tega so bili sicer vajeni 
učenci, ki so imeli več interesnih dejavnosti.

Problemi v šoli pa so tako kot v drugih orga
nizacijah. Rešujemo jih sproti in upam, da tudi 

uspešno.
Upam, da se bo šolsko leto 2004/05 zaklju

čilo tako lepo, kot seje začelo.
Anica Marinčič, ravnateljica

Volilna kampanja seje pričela. Povsod nas 
plakati opozarjajo na bližajoče se volitve in na 
kandidate, med katerimi bomo izbirali.

S tem pa se je začela tudi mrzlica uničeva
nja. Volivci bomo svoj glas lahko na volitvah dali 
najboljšemu, ni treba, da s čečkanjem in trga
njem izražamo svoj gnev. Povrh vsega je ta
ko početje kaznivo.

In končno: nihče ni obesil plakatov brez do
voljenja naše KS. S.

Brezplačno odlaganje 
odpadkov na deponiji 
globoko

Slehernemu med nami se kdaj nabere več 
odpadkov, kot jih gre v reden odvoz smeti. Na 

deponiji globoko jih boste lahko brezplačno od
ložili v kontejnerje za tehtnico pri vhodu. Biti mo
rajo le ustrezno sortirani (plastika, steklo, pa
pir,...) in enkratne količina ne sme presegati pol 
kubičnega metra. Ali drugače: za eno avtomo
bilsko prikolico smeti naenkrat bo pri hiši manj, 
pa še skrivati se vam ne bo treba, kakor je to 
navada na črnih odlagališčih.

Na vaša vprašanja bodo radi odgovorili na 
številkah (07) 348 12 60 ali 070 377 724.

B.

Kulturni dogodki na Mirni do konca leta
Čas hitro mineva, zato vas vabimo, da nam 

sporočite, kaj vse bi letos še želeli videti na na
šem odru. Je to drama, komedija, nastop glas
benikov...

Svoje želje posredujte v nabiralnik naše KS 
do konca septembra.

V letošnjem letu vas bomo še vabili na kul
turne prireditve:

KUD Klas bo ponovno odigral Poršijo Koklin 
za vse, ki si drame še niste ogledali in za ne

ŽePZ Svoboda Mirna in voditeljica 
Simona Koščak

katere, ki ste obljubili, da pridete znova.
Harmonikarjem boste ploskali na prireditvi Ve

sel sem Mirnčan.
Silvestrovanje na gradu bomo priredili tudi le

tos. Že zdaj vabimo, da se napotite z nami v praz
nično noč.

Še kaj se bo našlo, če boste le želeli.
v imenu komisije za kulturo pri KS Mirna

Niko Borštnar
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^ Vesel sem Mirnčan že peto leto
Harmonikarji so nam 

sedli globoko v dušo, zato 
tudi letos ne bi šlo brez njih.

Že pet let prvo soboto v 
decembru veselo rajamo 
ob zvokih številnih harmo- 
nikarjev, ki se med našo 

publiko počutijo čisto doma- 
■.«;■ \Kfv>' če. Dvorana je vedno premajh- 
W N na za številke poslušalce, pa smo

se za letos odločili, da se bo sam nastop 
harmonikarjev odvijal v novi telovadnici osnov
ne šole, zabavno veseli del pa v domu Partizan 
ob živi glasbi znanega narodno zabavnega an
sambla, katerega ime naj ostane še skrivnost. 

Vsako leto se veča število nastopajočih, 
tako letos pričakujemo trideset harmoni
karjev, ki se bodo pomerili pred strokovno 
komisijo.

Vse ljubitelje narodno zabavne glasbe bo
mo, seveda, poprosili tudi za finančno pomoč. 

Nasvidenje objubileju.
Niko Borštnar

Po sklepu uredniškega odbora Krajana brez
plačno predstavljamo strankarske kandidate 
za poslance v Državnem zboru

DESUS - DEMOKRATIČNA STRANKA UPOKOJENCEV SLOVENIJE

Stranka upokojen
cev je bila usta
novljena z name
nom, da bo tudi v 
politični sredini 
branila pridoblje
ne pravice upoko
jencev, saj so ne
katere stranke (ta
ko pozicijske kot 
opozicijske) poka
zale težnjo odš- 

čipniti upokojencem delček po delček že tako 
nizkih pokojnin. Danes vemo, da v tem uspeva
jo kljub odločnemu upiranju sicer le štirih članov 
DESUS-a v Državnem zboru.

Danes je DESUS moderna politična organiza
cija, ki v svojem programu zastopa tako najmlaj
še generacije kot starejše, podpira šolanje in za
poslovanje, pomaga pri razvoju podjetništva in 
obrti, trgovine in turizma ter sploh posveča veli
ko skrb sožitju vseh generacij. Kako tudi 
ne bi, saj v isti skupnosti živimo dedki, 
očetje, sinovi, vnuki...

Občinska organizacija DESUS 
Trebnje je kot najboljšega kandidata za 
poslanca v Državnem zboru predlagala ma

gistra Franca Žnidaršiča, dolgoletnega uspešne
ga zdravnika, poslanca v letih 1996 -2000, da
nes pa državnega sekretarja na Ministrstvu za 
delo, družino in socialne zadeve. V teh letih se 
je izkazal kot dober politik, ki z delavnostjo in po
štenostjo ponuja zgled mnogim drugim politikom 
v naši družbi.

Rodil se je 11. decembra 1940 v Bučki na 
Dolenjskem kot osmi otrok številne kmečke dru
žine. Zgodnje otroštvo je preživel v nemškem izg
nanstvu od novembra 1941 do poletja 1945. 
Nemci so tik pred koncem vojne usmrtili starej
šega brata in očeta. Na medicinski fakulteti v 
Ljubljani je diplomiral leta 1967, specializacijo 
iz splošne medicine pa zaključil leta 1975. Z us
pešno ohranjeno raziskovalno nalogo s področja 
bolezni ožilja spodnjih okončin je pridobil naziv 
magistra medicinskih znanosti.

Kot zdravnik splošne medicine je služboval v 
Zrečah pri Slovenskih Konjicah in Sežani, od leta 
1984 do leta 2001 pa v Trebnjem. Več kot 30 

let je opravljal najodgovornejše funk- 
cije na področju osnovnega 
zdravstva, za kar je prejel tudi red 
za zasluge za narod s srebrnim 

vencem.
S svojim dosedanjim delom je doka

zal, daje vreden našega zaupanja. V koncep
tu svojega poslanskega programa je zapisal:

1. Podpiral bom razvoj podjetništva, obrti, tr 
govine in turizma;

2. Podpiral bom možnost šolanja in zaposlo 
vanja mladih:

3. Podpiral bom razvoj kmetijstva in podeželja;
4. Podpiral bom projekte na področju infra 

strukture in ohranitve okolja;
5. Podpiral bom zdravstveno reformo in so 

lidarno zdravstveno zavarovanje;
6. Branil bom pravice upokojencev iz minu 

lega dela;
7. Podpiral bom razvoj pomoči in zdravstvene 

nege na domu;
8. Podpiral bom dograditev kapacitet v do 

movih za starejše;
9. Podpiral bom hitrejši razvoj lokalne samou 

prave;
10. Deloval bom za ustvarjalno sožitje vseh ge 

neracij.
Verjamemo v njegove sposobnosti, zato mu 

zaupamo. Mag. FRANC ŽNIDARŠIČ bo dober po
slanec v Državnem zboru. Volili ga bomo. Na gla
sovnici je vpisan pod številko 18.

00 DESUS TREBNJE
DeSUS
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AS - AKTIVNA SLOVENIJA

AS - AKTIVNA SLOVENIJA je nova zvezda na slo
venskem političnem nebu. Je najmlajša stran
ka v Sloveniji, ustanovljena maja letos v Novem 
mestu. Združili smo se ljudje, kijih krasi OPTI
MIZEM, ZAUPANJE ter POZITIVNA ENERGIJA, saj 
prav tega v naši Sloveniji najbolj primanjkuje.

Geslo stranke na volitvah je SKRAJNI ČAS ZA 
NOVE OBRAZE. Medtem! najbolj izstopajo pred
sednik FRANCI KEK (kdo še ni slišal za ROCK 
OTOČEC in SKRITO KAMERO?), ministrica ZDEN
KA KOVAČ, igralec VITO ROŽEJ, režiser FRAN
CI SLAK, pisatelj FERI LAINŠČEK, nogometaš 
MLADEN DABANOVIČ,..,

Kandidat AKTIVNE SLOVENIJE v četrtem vo
lilnem okraju sem JOŽE PODRŽAJ, univ. dipl. psih. 
in direktor ZPKZ Dob. Moja kandidatura je za 
marsikoga najbrž precejšnje presenečenje, saj 
se doslej v politiki nisem aktivno udejstvoval. Raz
log za to je predvsem v tem, da se s svojim ra

zumevanjem politike 
nisem videl v nobeni 
od dosedanjih politič
nih opcij, kjer prevla
dujejo brezobziren 
boj za oblast, polna 
usta praznih obljub in

Aktivna Slovenija

zavajanj ljudi, skrb zgolj za lastne interese ipd. 
Politika mora resnično služiti interesom ljudi, edi
no merilo pa so lahko zgolj POZITIVNA DEJAN
JA, POKONČNA DRŽA in DOSLEDNOST. Samo s 
tem lahko uresničim tisto, za kar se AS- AKTIV
NA SLOVENIJA zavzema: enaki zakoni za vse, 
enakomeren regionalen razvoj, šolanje za vse, 
sprejemanje različnosti, strpnost, ustvarjalno 
podjetništvo, skrb za mlade, večjo vlogo civilne 
družbe, ohranjanje okolja,... Podpiram POBOČNO 
VARIANTO AVTOCESTE, ki rešuje večino odpr
tih vprašanj povezanih s traso in ne zadovolju
je zgolj ozkih interesov posameznih nosilcev po
litične in kapitalske moči temveč zadovoljuje po
trebe tistih, ki jim je namenjena.

VERJAMEM, da je vse navedeno in še mar
sikaj mogoče uresničiti samo s pravimi ljudmi, 
ki mislijo in DELAJO RESNO in ODGOVORNO. Zato 
tudi moje geslo KER VEM, KAJ JE DANA BESE
DA. Je predvsem OBVEZA in ODGOVORNOST, 
da tisto, KAR OBLJUBIŠ, TUDI NAREDIŠ.

Vsa ta leta sem poslušal ljudi, češ "saj so vsi 
isti", "ni kaj izbirati" ipd. Moja kandidatura Vam 
ponuja PRILOŽNOST DRUGAČNEGA IZBORA. Če 
želite resnične spremembe na bolje in potrdi
tev, daje možno POLITIKO DELATI TUDI DRUGAČE

kot ste bili vajeni doslej, potem lahko to prilož
nost izkoristite. Samo en glas imate in zato je toliko 
bolj dragocen. Tudi če ga boste namenili mojim 
tekmecem, bom Vašo odločitev v skladu s svo
jimi osebnimi načeli in načeli AKTIVNE SLOV
ENIJE spoštoval. Vašo odločitev bom sprejel 
predvsem kot dodatno vzpodbudo za bolj aktivno 
uveljavljanje načel in ciljev, za katerimi stojim, do 
naslednje priložnosti.

Pa vendarle: če na volilnem listu obkrožite šte
vilko pet(5) je TUDI VAŠ GLAS LAHKO AS!

Podržaj Jože, kandidat Aktivne Slovenije

LDS - LIBERALNA DEMOKRACIJA SLOVENIJE

Na vaši strani ceste kubQTrebne ^ ^0^
Kaj je vaša glavna odlika?

Ni me strah pove
dati lastnega 
mnenja.

Gradimo mostove 
namesto bregov!

Marica Škoda
županja občineTrebnje

Vina Gorica 10, Trebnje 
07/346 17 21, 041 707 516 
marica.skoda@trebnje.si

Z zgledom dokaži
mo, da se da z dobro voljo vse rešiti.

Ni me strah povedati lastnega mnenja, tudi 
če je to kdaj nenavadno ali različno od drugih, 
kajti čisto srce in resnica vedno najdeta pot - 
pa če je ta še tako zakrita. Zvesta sem svojim 
načelom, a odprta za ideje drugih. Zato se naj
bolje razumem z ljudmi, ki spoštujejo raznolikost 
vsakdanjega življenja in vrenje novih idej.

Kaj lahko premaknete v DZ?

Rodila seje 22.maja 1956 v Čužnji vasi pri Tre
belnem, kjer je preživela otroštvo. Osnovno šolo 
je končala v Mokronogu, gimnazijo v Novem mestu, 
univerzitetni študij pa na Ekonomski fakulteti v Ljub
ljani. Po končanem študiju seje kot pripravnica 
zaposlila v podjetju Trimo Trebnje, čez dve leti pa 
postala finančna direktorica podjetja. Zaposlena 
je bila še v podjetjih Unitehna Trebnje in Novotehna 
Novo mesto, leta 1995 je postala direktorica po
slovne enote Novo mesto SKB banke, od aprila 
letos pa je finančna direktorica holdinga Kranj
ske investicijske družbe v Ljubljani. Na zad
njih lokalnih volitvah je bila izvoljena za 
županjo Občine Trebnje. Posebej dejav
neje pri reševanju socialnih in ekoloških 
problemov. Ustanovna predsednica Lions

LDS
LIBERALNA DEMOKRACIJA 

SLOVENIJE

Dovolj je bilo obtoževanj in kazanja s prstom 
na druge, preveč besed in premalo dejanj. Treba 
je spremeniti vzdušje na hodnikih in v dvorani, 
s pozitivno energijo in zgledom pa pokazati, da 
se s kulturo dialoga in vztrajnostjo da rešiti več 
in bolje. Slovenijo, našo deželo, lahko gradimo 
le na temeljih medsebojnega sodelovanja, zre
losti in modrosti!

Kako se bo to poznalo v vašem volilnem okraju?

Že zdaj vse zadeve med prestolnico in obči
no rešujemo v tesnem sodelovanju in 
z odprtim dialogom. Pravkar sodelu
jemo pri razpisih za sredstva Evropskih 
skladov za financiranje obrtne in po- 
slovno-industrijske cone, obetajo pa se

nam tudi priložnosti za 
sredstva za turistični raz
voj in razvoj podeželja ter 
za izboljšano šolstvo. V Dr
žavnem zboru bom lahko 
odločneje prispevala k od
ločitvam o naši občini, sku
paj s kolegi iz poslanske 
skupine LDS pa bo to še laže!

Kdo vas bo volil?

Verjamem, da vsi, ki so prepoznali moje delo 
in si želijo mirnega in ustvarjalnega življenja v Treb
njem in Sloveniji. Volili me bodo tisti, ki cenijo zag
nanost, dobre rezultate in izpolnjene obljube. Tre- 
banjci veste, da ostajam na vaši strani ceste. Do
kazali smo, da skupaj zmoremo veliko: uredili smo 
obrtno cono in cono Bič, zgradili nova stanova
nja in čistilno napravo. Naredimo še več!

Kakšna bo Slovenija čez deset let?

S skupno vizijo in jasno identiteto bomo lahko sa
mi snovali blaginjo Slovenije. Moja želja je, da z ra
zumevanjem in vedrino ustvarimo deželo srečnih 
ljudi. Če nam uspe zgraditi mostove, ki povezuje
jo in ne ločujejo, potem je mogoče vse! Slovenija 
lahko postane razvita, odprta in urejena dežela - 
le ljudje z velikim srcem naj jo vodijo in usmerjajo!
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SJN - SLOVENIJA JE NAŠA

Alojzij KASTELIC
Kandidat za poslanca v DZ

Kandidirati v DZ... priložnost, potreba... nuja!
Pri svojem delu v občinskih organih in v vsak

danjem življenju vidim veliko potreb in nujnosti po 
spremembah in usmeritvah za boljšo gospodar
sko, socialno in politično pot vseh ljudi naše ob
čine kot tudi širše države. Ni mi vseeno, da se naša 
občina ne razvija enakomerno, zlasti me boli, ka
ko stagnira življenje na podeželju. Kmete pestijo 
naravne nesreče in davki, obljubljenih sredstev za 
razvoj podeželja pa od nikoder. Svetniki v občin
skem svetu kot tudi poslanci v državnem zboru 
se bolj ukvarjajo sami s seboj kot s problemi lju

di. Skrajni časje, da 
seti prepiri prekine
jo, in da z novimi 

Slovenija naša |judmi začnemo

drugačen mandat, 
ki bo začrtal nove razvojne ideje z mnogo več to
lerance, ustvarjalnosti, poštenosti, s spoštovanjem 
drug drugega in drugače mislečih. Nujno je, da se 
transparentno predstavi porabo javnih financ, naših 
državnih zadolžitev in potegne nit, kako v najkraj
šem času zmanjšati javno porabo in dolg, razviti 
gospodarstvo, pravno urediti državo in zagotoviti 
socialno varstvo vseh ljudi!

Moja... naša in Vaša vizija razvoja...!

Kot svetnik občine Trebnje si bom še naprej pri
zadeval za hitrejše razreševanje tekočih problemov, 
ki bodo omogočali boljše pogoje za življenje vseh 
občanov. Prisluhnil bom potrebam in stiskam ljudi 
ter jim poskušal pomagati kar v največji možni meri. 
Zavedam se, da je to tudi moja dolžnost, saj ču
tim Vašo široko podporo! Vesel sem, da me mnogi 
podpirate pri moji kandidaturi in mi vlivate moč 
in voljo, da poskusim stopiti tudi v poslanske vr
ste. Zavedate se, da bom kot poslanec v državni 
zbor laže posredoval potrebe in zahteve našega 
kraja in občine. Naprošam Vas za Vaš glas na vo
litvah, ter da mi posredujete čim več konkretnih 
predlogov za spremembe in izboljšave v mirnski 
dolini. Realizirati bo potrebno vso cestno, komu
nalno, okoljevarstveno in gospodarsko infrastruk
turo po EU standardih. Veliko pozornosti bo potreb
no posvetiti socialnemu varstvu, zdravstvu, šols
tvu, kulturi, športu... in ostalemu družbenemu živ
ljenju...!

...delo v parlamentu...

Stranka SLOVEIJA JE NAŠA nastopa na sloven
skem političnem prizorišču kot nova sredinsko us
merjena politična sila, ki jo odlikujejo: demokratič
nost, strpnost, solidarnost, usmerjenost v prihodnost 
ter naravnanost k doseganju merljivih ciljev. Naš pro
gram temelji na ključnih vrlinah kot so: znanje, de
lavnost, poštenost, razumnost, zanesljivost, blago
stanje za vsakega človeka! Zavzemamo se za spo
štovanje človekovih pravic in svoboščin, saj je

SDS - SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA

Drage Mirnčanke, spošto
vani Mirnčani.

Prisrčno in iskreno Vas pozdravljam drage bral
ke in bralci KRAJANA. Sem Branko Kelemina, sedanji 
poslanec DZ RS in kandidat na listi SDS za občino 
Trebnje na oktobrskih volitvah.

Vašo občino že dolgo časa dobro poznam. 
Osem let jo dva do tri krat tedensko prevozim od 
Mokronoga do Biča. Velikokrat sem iz radovedno
sti po odkrivanju naravnih lepot zavil z glavne ce
ste in se zapeljal po vaših gričkih in dolinah. Enkrat
na in najlepša dežela Dolenjska. Tu imam tudi kar 
nekaj kolegov in znancev. Poznam tudi nekatere gos
podarske, razvojne in družbene težave občine Treb
nje in krajevnih skupnosti. Osebno menim, da poslan
ci ali kandidati za DZ morajo dobro poznati tudi lo
kalne probleme okolja iz katerega izhajajo. Tam, kjer 
živijo ljudje, tam naj se tudi rešujejo vsa vprašanja, 
ki so vezana na njihovo življenje. Iz ljubljanskih pi
sarn se slabo vidi v Trebnje in na Mirno. Še teže nam 
primaknejo kak »naš« tolar za ureditev naših nujnih 
življenjskih potreb. Ključni problem krajevne skup
nosti Mirna in drugih KS vTrebnjemje premalo finanč

nih sredstev. Občinska uprava z žu- 
panjo na čelu nameni za delovanje

KS Mirna cca 3 000 ,olariev na
prebivalca. V Sevnici je to cca 8 do 
12.000 tolarjev na prebivalca, v

Zrečah cca 20.000 tolarjev. Z novim občinskim pro
računom bo to potrebno popraviti. Mirna in tudi druge 
KS imajo pravico do bolj enakomernega razvoja v ok
viru občine. S skorajšnjo izgradnjo avtoceste, ki bo 
potekala skozi Trebnje tam, kjer to želi večina, se ob
čini Trebnje in tudi Mirni odpirajo nove možnosti po 
hitrejšem razvoju. Upam, da ima v okviru občinskih 
razvojnih projektov mirnska dolina obrtno-industrij- 
sko cono. Potencialni investitorji bodo že danes, ju
tri potrkali na naša vrata. Če jih zdaj odklonimo, se 
zlepa ne vrnejo. Mi pa potrebujemo še kar nekaj vi
soko produktivnih in dobro plačanih delovnih mest, 
da bomo lahko bolj mirno in varno zrli v prihodnost. 
Tudi državna cesta od Mokronoga do Trebnjega 
mora biti čimprej rekonstruirana, sajje v obstoječem 
stanju nevarna za promet. Na to sem sedanjo ob
last že v tem mandatu večkrat opozoril. Tudi ploč
niki in morda kolesarska steza ob glavni cesti na Mirni 
morajo biti zgrajeni čimprej.

Vse to so po moji oceni minimalne potrebe va
še KS in Vas prebivalcev. Na državnem nivoju pa 
si bom še naprej prizadeval, da se bolj pravično uredi 
financiranje občin in uresniči projekt skladnejšega 
regionalnega razvoja. Občine potrebujejo predvsem 
v prihodnjem obdobju več sredstev za pospešen gos
podarski in podjetniški razvoj. Močno zaostajamo 
za razvitim zahodnim svetom na vseh področjih; pri 
tehnološkem razvoju, v nizki produktivnosti, v niz
ki dodani vrednosti na enoto proizvoda, v preveliki 
porabi energije na enoto proizvoda,... Niti dneva več

ČLOVEK in njegovo 
DOSTOJANSTVO naša 
absolutna vrednota I 
Po teh načelih in po Va
ših potrebah se bom do
sledno prizadeval za
uresničitev zgoraj navedenih razvojnih področij.

... 3. oktober... izziv... ne... potreba!

Korupcija, spori, sovraštvo, politični prepiri, de
litev na bele, črne, rdeče... to mora biti preteklost 
in pozaba! SJN in njeni člani, še posebnojaz... po
slanec..., če bom izvoljen, si želim: vsesplošni na
predek, znanje, mir, strpnost, prijateljstvo, brez ideo
logije! To si verjetno želite tudi Vi volivci! Prispe
vajte - Vaš glas - za strpnost in solidarnost - Slo
venija je naša!

Moj najljubši citat iz knjige Kahlil Gibrana...

»Delo je ljubezen, ki postaja vidna. In če ne mo
rete delati z ljubeznijo, marveč le z odporom, raje 
zapustite svoje delo ter sedite pred vrata svetišča 
in sprejemajte miloščino tistih, ki delajo z radostjo!

Kajti če pripravljate kruh ravnodušno, mesite 
grenkoben kruh, ki človeka le na pol nasiti!

In če z nejevoljo stiskate grozdje, vaša nejevo
lja vinu dodaja strup!

In tudi če prepevate z angelskim glasom, pet
ja pa ne ljubite, zapirate ljudem ušesa pred gla
sovi dneva in glasovi noči!«

Z ljubeznijo - SJN

ne smemo zamuja
ti pri našem pospe
šenem razvoju, saj 
v nasprotnem naša 
prihodnost ne bo 
rožnata. Trdno sem 
prepričan, da ljub
ljanska birokracija 
nima pravice odločati o naši usodi. Vem, da je po
vsod v občinah in tudi v KS dovolj sposobnih in us
tvarjalnih ljudi, ki najbolje vedo, kako je mogoče ure
sničiti načrte pospešenega razvoja naših krajev in 
Slovenije.

Želim Vam povedati, da bom v primeru izvolitve 
v DZ z vso svojo avtoriteto in dolgoletnimi politič
nimi izkušnjami poskrbel za uresničitev teh projek
tov. Predolgo ste in smo čakali in prosili za usmi
ljenje oblastnike. Zdaj prihaja čas, ko si bomo to, 
kar nam pripada in do česar imamo pravico, eno
stavno vzeli. Imamo argumente, imamo načrte, ima
mo voljo in znanje. Imamo pravico, da stopimo sku
paj in z ustvarjalnim delom oblikujemo čas, prostor 
in življenje, v katerem živimo.

Prosim Vas, da 3. oktobra na volitvah glasujete 
za Branka Kelemina. Vaš glas bo glas za Vašo Mir
no in za našo skupno svetlo in srečno prihodnost.

Iskreno se zahvaljujem vašemu uredniku in Vam, 
da sem smel objaviti članek v Vašem časopisu.

Lepo Vas pozdravljam in Vam želim vse dobro.
Branko Kelemina, Vaš kandidat za poslanca
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SLS - SLOVENSKA LJUDSKA STRANKA

Državnozborske vo
litve se neizmerno hitro 
približujejo, stranke pa 
s svojimi aktivnostmi že
lijo svoje kandidate 
predstaviti v najboljši 
možni meri. Na letošnjih 
volitvah bo tudi SLS 00 

Trebnje nastopila s svojim kandidatom. 00 SLS 
je po tehtnem premisleku sprejela odločitev, da 
bo vlogo kandidata zaupala g. ANTONU STRAHU. 
V občinskem odboru smo prepričani, da je od
ločitev prava, saj g. Straha pozna
mo kot človeka, ki delo opravi do
sledno in natančno, njegova komu
nikativnost in odprtost pa je zelo ši
roka. S svojo toplino in izkušnjami 
zna prisluhniti vsakemu človeku in 
mu dati pravi nasvet. Da je res takšnega znača
ja potrjujejo njegove aktivnosti, ki jih je opravljal 
še kot mlad fant, kakor tudi aktivnosti, kijih opravlja 
sedaj. Vedno je bil na strani realnosti in nikoli ni 
pretiraval, zato že več kot 25 let opravlja važne 
funkcije v podjetju, kjer je zaposlen; od predsed
nika delavskega sveta, sindikalista, po letu 1991 
pa član NO podjetja, predsednik sveta delavcev, 
podpredsednik sindikata, 2 mandata član občin

skega sveta ter član raznih komisij pri občinskem 
svetu Trebnje, 2 mandata član UO KZ Trebnje, 1 
mandat predsednik NO KZ Trebnje, 2 mandata 
predsednik KS Štefan, kjer je izredno uspešen, ter 
en mandat predsednik HKS Trebnje. G. Strah je 
izredno veliko svojega dela posvetil največji hu
manitarni organizaciji, to je gasilstvu, kjer prav go
tovo ni potrebno besed, saj je gasilstvo v občini 
Trebnje pod njegovim vodstvom doseglo izreden 
napredek. Drugi mandat je tudi član Gasilske zveze 
Slovenije. Glede na njegovo dosedanje delo, iz
kušnje, osebnostno značajnost, smo v stranki SLS 

00 Trebnje prepričani, da smo iz
brali za kandidata pravega člove
ka, ki bo znal v DZ zagovarjati ob
čino Trebnje, za katero je nujno po
trebnih več finančnih sredstev, se
veda, če bo občina imela prave 

projekte, ki so upravičeni do državne pomoči. Pred
vsem pa smo prepričani, da bo kot poslanec de
javen za uresničitev svojega programa, ki ga bo 
predstavil v svoji zloženki pred volitvami. Njegov 
program temelji na realnih možnostih, kijih lah
ko uresniči poslanec brez zidanja gradov v ob
lake. Največje njegove težnje so naslednje:
• decentralizacija države, kajti ta koncentracija 

v Ljubljani ne daje pravega upanja za boljšo pri

SLS - SLOVENSKA 
LJUDSKA STRANKA
00 TREBNJE 
Gubčeva 16 
8210TREBNJE

SLS.
Slovenska ljudska stranka
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hodnost slovenske dr
žave, v kateri bi bila raz
vojna politika enaka

• čimprejšnja vzpostavi
tev regij

• v evropskem merilu 
mora biti Slovenija ena 
regijasslovenskogovorečimi pokrajinami izven 
slovenskih meja

• razbremenitev gospodarstva, s tem pospešiti 
večja vlaganja v razvojne programe, ki bodo na 
trgu konkurenčni, ter dati možnost večjega za
poslovanja, s tem pa zmanjšati brezposelnost

• večji poudarek ohranjanju naravne in kulturne 
dediščine

• skladen razvoj celotne države
• večji pomen obrtništvu in malemu gospodars

tvu
• večjo pristojnost lokalni skupnosti pri gospodar

jenju s prostorom
V 00 SLS smo prepričani, da boste podprli g.

STRAH-A, s tem pa dali možnost, da se uresniči
geslo stranke »OHRANIMO SLOVENIJO«, sebi pa
omogočili boljšo prihodnost.

00 SLS TREBNJE 
Anton Zaletel, ing. agr.

Andrej Sever

ZLSD - ZDRUŽENA LISTA SOCIALNIH DEMOKRATOV

Spoštovane volivke in 
volivci!

Že dolga leta se srečujemo in poznate me kot 
Silatovega Naceta. Domačin sem in že vse življe
nje sem med vami. Že od mladih nog sem se uk
varjal s športom. Mnoge od vas ali vaše otroke sem 
učil prvih smučin, odgnal strah pred vodo. Mnogim 
sem dal osnove preživetja v naravi med taborni
ki. Šport je opredelil tudi mojo poklicno pot, postal 
sem profesor športne vzgoje. Posvetil sem se vzgoji 
mladih in svojo učiteljsko pot zaključil kot ravna
telj v Mokronogu. V športu pa sem nadaljeval kot 
aktivni igralec in trener odbojkarske ekipe Trimo.

Mnogi se me spomnite tudi iz dni, ko smo zao
rali v ledino današnje demokraci
je in skupaj ustvarjali boljše delovne 
in življenjske pogoje za delavce ter 
se borili za večjo in odmevnejšo be
sedo preprostih ljudi v tedanji mno
žični organizaciji delovnih ljudi.
Tam sem dolga leta po svojih močeh prispeval k 
večjemu političnemu udejstvovanju ljudi in si na
biral političnih izkušenj. Kljub spremembam v mi
selnosti mnogih nekdanjih sodelavcev sem ostal 
zvest boju za boljše in srečnejše dni preprostih ljudi, 
sosedov, prijateljev, vas vseh. Tudi v sedanjih ča

sih sem zagovarjal pravice delavcev v sindikatu 
in bil mnoge bitke z vlado za pravičnejše plačilo. 
Mnogo tega je še ostalo nedokončanega, še več 
nekdanjih vrednot in pridobitev je poniknilo v neu
pravičenem bogatenju novih kapitalistov, na prihod
nost ljudi pa se vse bolj pozablja.

Vaš glas-moja naloga!

Vse svoje moči bom usmeril za našo lepšo in 
srečnejšo prihodnost, predvsem za vas mlajše, ki 
ste na začetku življenjske in ustvarjalne poti. Težišče 
moje politične dejavnosti v državnem zboru, v stran
ki, v domačem in širšem slovenskem okolju in pred
vsem med vami, bo na ustvarjanju boljše prihod
nosti domačega kraja - občine Trebnje, Mirnske do
line, dolenjskega gričevja in Suhe krajine.

Čas je, da tudi mi živimo pri
jetnejše življenje v našem oko
lju. Pričakujemo nova delovna 
mesta, nova podjetja z doma
čim vodstvom in domačimi de
lavci. Čimprej se moramo po

vezati s svetom s sodobnimi komunikacijami.
Ponuditi moramo boljše možnosti za naše lju

di, ki so se opredelili, da ostanejo na podeželju, na 
kmetiji. Prihodnostjo v vinogradniškem turizmu v 
naših znamenitih vinskih goricah, s cvičkom - evrop
sko znanim vinom - ter domačimi dobrotami. Bliž

LlZLSD
Stranka za prihodnost

nje gospodars
tvo, domača, slo
venska in evrop
ska politika mo
rajo skupaj do
seči, da čimveč 
mladih ljudi osta
ne doma.

Mladim ni treba odhajati v širni svet, po vsej Evro
pi. Njihovo bogato znanje, njihovo delovno vnemo, 
njihovo voljo po ustvarjanju potrebujemo doma, 
v domačem okolju. Samo tako bodo dali viden pris
pevek srečnejši prihodnosti Slovenije in Evrope. Njim 
je treba omogočiti neposreden vpliv na življenje - 
ustrezno zaposlitev, ustvarjanje srečne družine, pri
dobitev lastne strehe nad glavo, prijetno in strpno 
življenje med sosedi.

Starejšim, ki so z odrekanjem ustvarjali današnje 
pridobitve, moramo zagotoviti varno in prijetno živ
ljenje. Pokojnine naj zagotovijo dostojanstveno preži
vetje, pomagati moramo nemočnim, zdravja naj 
ne plačujejo, saj so ga v minulih časih, ko so bili 
še zdravi, plačevali preveč.

Prihodnost za vse - je geslo moje stranke - Zdru
žene liste socialnih demokratov, kar pomeni ena
ke možnosti za vse - tudi Dolenjce.
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NSI NOVA SLOVENIJA

Marjeta Uhan
Rodila sem se v delavsko-kmečki družini v su- 

hokranjski vasici Dobrava pri Dobrniču,
Imam še dva mlajša brata in sestro. Osnovno 

šolo sem obiskovala v Dobrniču in Žužemberku. 
Šolanje sem nadaljevala na Gimnaziji v Novem me
stu. Po končani gimnaziji sem se vpisala na viso
košolski študij agronomije na Biotehniški fakulte
ti v Ljubljani. Po diplomi sem se zaposlila v Kme
tijski zadrugi Trebnje kot kmetijska pospeševalka 
po treh letih pa nadaljevala delo kot splošna kme
tijska svetovalka za območje Mirnske doline in Tre
belnega pri Kmetijskem zavodu Ljubljana, hkrati 
pa bila tudi vodja enote v Trebnjem. Po dodatnih 
izobraževanjih sem nadaljevala delo kotsvetoval- 
ka-specialistka za poljedelstvo na oddelku v No
vem mestu za območje Dolenjske, Posavja in Be
le Krajine. V kmetijski svetovalni službi sem dela
la slabih 14 let, ko sem se odločila, da pustim dr
žavno službo in se zaposlim v domačem kmetij
skem podjetju, ki gaje nekaj let nazaj ustanovil mož.

Sem žena in mama štirim otrokom. Skupaj z 
družino delamo tudi na kmetiji, danes predvsem 

usmerjeni v sadjarstvo, 
pridelavo jabolk in bre
skev.

Nova Slovenija Vseskozi sem bila kri
tična opazovalka raz

N Si
Krščanska ljudska stranka

mer, ki se odvijajo na področju družbeno politič
nega življenja. Aktivna sem na lokalnem nivoju pa 
tudi v širšem slovenskem prostoru.

Od letošnjih volitev sem izvoljena svetnica Kme
tijsko gozdarske zbornice kot zastopnica pravnih 
oseb, hkrati pa članica strokovnega odbora za do
polnilne dejavnosti. Aktivna sem v nekaterih druš
tvih, svetu šole, vrtca.

Vzgojena sem bila v krščanskem duhu in v dru
žini so nas navadili na delo. Na to sem še pose
bej ponosna. Osnovne stvari, kot so zdravje, dru
žina, delo imam. To mi veliko pomeni in iz tega črpam 
moč za življenje, da vsak dan živim veselo in pol
no. Na življenje gledam kritično, kljub temu pa v 
vsaki stvari iščem predvsem svetlo plat. Življenje 
je zame neprecenljiva vrednota, ki ga je potrebno 
ovrednotiti z delom in talenti, ki smo jih prejeli. Ne 
smemo samo stati ob strani in kritizirati, ampak 
se moramo aktivno vključiti in prispevati svoj de
lež k razvoju družbe, v kateri živimo. Prav zato kan
didiram za poslanko v Državni zbor. S svojim zna
njem, izkušnjami in voljo želim prispevati k razvo
ju slovenske države. Prepričana sem, da Sloveni
ja zmore več in bolje. Naj bo Slovenija država enakih 
možnosti za vse državljane in ne za peščico pri
vilegiranih posameznikov. Življenje mora biti vredno 
človeka.

Nedorečena trasa in izgradnja avtoceste, vzgoja 
mladine, propadanje slovenskega kmetijstva in pre

#. .̂
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bivalstva, kopica 
revnih upokojen
cev, delavcev z mi
nimalno plačo, vr
ste bolnih v zdravs
tvenih domovih, 
številne afere, nes
poštovanje zakonov. To je le del neuspele zgod
be slovenskega parlamenta, politike. O teh in še 
mnogih drugih stvareh, bo moral razpravljati par
lament v novi sestavi. Prepričana sem, da znam 
prisluhniti ljudem. Verjamem, da bom lahko veli
ko dobrega doprinesla k razpletu teh in podobnih 
vprašanj, in da bom prava naslednica poslanca 
Lojzeta Peterleta, kije trebanjski volilni okraj zasto
pal kar štiri mandate.

Zakaj na listi Nove Slovenije? Ker so moje živ
ljenje, dosedanje delo in vrednote tudi vrednote Nove 
Slovenije. Prepričana sem, daje ZDAJ pravi čas za 
spremembe.

V parlamentu želim delati odgovorno in pošte
no, v skladu z lastnim prepričanjem in pričakova
nji volivcev. Vaš glas na volitvah bo potrditev, da 
tudi vi mislite tako, meni pa obveza, da bom de
lala pošteno.

NOVA SMER, NOVA PRILOŽNOST, NOVA SLO
VENIJA.

Marjeta Uhan, kandidatka za poslanko
Nove Slovenije, na volilnem listu pod št. 4

JUNIJSKA LISTA - AMBASADORJI ljudi

KANDIDATZA DZ Emilijan 
-Milan TURK

JUNIJSKA LISTA je nastala ob dejstvu, daje 
v Sloveniji okrog 300.000 revnih, 160.000 in
validnih, 100.000 brezposelnih, skoraj tretjino 
Slovencev pa predstavljajo stari in ostareli ljudje. 
Vsi ti ljudje se bojijo za svojo eksistenco in živ
ljenje v prihodnosti.

Ta nestrankarska organizacija je povzeta po 
skandinavsko danskem modelu, ki zagovarja so
cialno državo in socialno-tržni ekonomski sistem. 
Zahtevamo socialno državo in posebno skrb za 
socialno šibke in drugače ogrožene ljudi: bolne, 
invalidne, stare, brezposelne, žrtve nasilja, du
ševno ranljive ljudi in otroke! Sodelujemo z vse
mi organizacijami, ki zastopajo, skrbijo in so pri
pravljeni pomagati za navedene kategorije.

JUNIJSKA LISTA se bo še posebej 
zavzemala za razvitje modela javnega 
zdravstva, za enakopravno dostopnost 
zdravstvenih storitev, za vključevanje 
komplementarnega in naravnega zdra
vilstva v zdravstveni sistem. Želimo, da 
vsi zdravstveni delavci v tem sistemu

poskrbijo za kakovostno preventivo in zdravljenje 
obolelih.

Zagotoviti želimo zadostno število zdravnikov 
in vsega ostalega medicinskega kadra. Vzposta
viti je potrebno primerne pogoje za njihovo živ
ljenje, namestitev in delovanje. Slovenija potre
buje tudi ustreznejši izobraževalni sistem zdravs
tvenega osebja! Šola naj postane šola učenja 
za življenje, za ustvarjalnost, solidarnost, strpnost, 
čutnost in odgovornost do ljudi.

Poskrbeti moramo za različne programe vklju
čevanja starejših v aktivno življenje. Invalidnim 
osebam moramo zagotoviti primerna bivališča, 
dostopnost do vseh javnih objektov - dovozi do 
telefonskih govorilnic, trgovin... do vseh ustanov, 
ki jih potrebujejo v vsakodnevnem življenju. In
validnim in brezposelnim osebam moramo da
ti možnost primernega izobraževanja in pomoč 
pri zaposlovanju.

Skratka zaščitimo najšibkejše - 
otroke - invalide - starejše in ostarele 
- duševno motene ali kakorkoli priza
dete ljudi!

Zaščita in dosledno upoštevanje 
človekovih pravic je za JUNIJSKO LIS
TO -zakon!

Od vseh čutečih in enako mislečih ljudi pri
čakujem podporo in glas na volitvah! Obkroži
te številko 19!

Kandidat za JUNIJSKO LISTO 
Emilijan - Milan TURK
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Odmeven uspeh Damjana Vtiča
Slovenski nordijski kombinatorci (smu
čarski tek in skoki) so v avstrijskem 
Ramsau v močni mednarodni konkurenci 
dosegli fantastičEn ekipni uspeh, saj so 
imeli na koncu kar šest tekmovalcev med 
prvo deseterico, dva od teh pa sta se 
zavihtela na stopničke za zmagovalce. 
Oba dneva, to je 4. in 5. septembra, je 
Damjan Vtič, naš zabrški »KRAGULJ«, kot 
smo ga pred leti imenovali, suvereno 
opravil s konkurenco 58-ih tekmovalcev 
in zmagal.

Prvi dan: tek na rolerjih 5 km in dva skoka na 
90-metrski plastični skakalnici. Zmaga Damja
na Vtiča pred Švicarjem Guidom Landertom in 
Avstrijcem Mitjo Drumlom.

Drugi dan: tek na rolerjih 7,5 km in en skok 
na skakalnici. Prvi zopet Damjan Vtič! Drugi je 
bil Guido Landed, tretji pa Slovenec Dejan Plevnik. 
Tudi ostali fantje iz slovenskega tabora so do
segli zelo dobre rezultate. »Odlično, kaj naj re

čem«, je bil presre
čen pomočnik tre
nerja slovenske mla
dinske reprezentan
ce Luka Koprivšek.

Uspešen nastop 
na tekmi Alpskega 
pokala je plod resnih 
treningov skozi vse 
leto. Pred fanti je 
mladinsko svetovno 
prvenstvo, želijo pa se
uvrstiti tudi na člansko svetovno prvenstvo, ki bo 
to sezono v nemškem Obersdodu.

Prva resna preizkušnja bo že 1., 2. in 3. ok
tobra na novi kranjski 100-metrski plastični ska
kalnici. Seveda bomo navijali za Damjana! Kranj 
ni daleč in možen je organiziran ogled tekme.

Ob tej priliki vabimo vse mlade junake, ki imajo 
veselje do tega lepega špoda, da se nam pridru
žijo. Za informacije pokličite na telefon 031 285 
477 (Blaž Dim).

Jože Novak, Smučarsko društvo Zabrdje

Balinarska poslastica
V torek, 7. septembra, je bila na mirnskem balinišču Bukovec prijateljska tekma med 
balinarji domačega kluba Mirna in ekipo večkratnih državnih prvakov in viceprvakov 
Evrope Trata Lokateks iz Škofje Loke. Za ekipo državnih prvakov je nastopil tudi 
svetovni prvak v natančnem zbijanju Damjan Sofroievski, domačo ekipo pa je pojačal 
mladinski svetovni prvak v dvojicah Tadej Premru, ki je bil najboljši igralec tekme in je 
veliko pripomogel k znosnejšemu porazu naših balinarjev (9:15!).

»Zgodovinski posnetek« - Naši balinarji na »gasilskem« posnetku 
skupaj z državnimi prvaki TRATA LOKATEKS. Njihov vodja se je 
pohvalno izrazil o kvaliteti naših balinarjev, še posebej pa je 
pohvalil odlično balinišče, (foto: D. Z.)

Balinarski klub Mir
na, kije letošnji dolenj
ski prvak, bo igral kva
lifikacije za vstop v II. 
državno ligo z zmago
valcem Štajerske lige 
ekipo Rogaške Slati
ne.

Vabimo krajane na 
povratno kvalifikacij
sko srečanje, ki bo v 
soboto, 2. oktobra 
2004, ob 10. uri na 
balinišču Bukovec. 
Špodni užitek zajam
čen.

Milan Škufca

ZQdnjQ VGSt - Sedemnajstletni Igor Novak, 
uspešen mirnski balinarje v nedeljo 19.9.2004 
dosegel odlično zmago. Na tekmovanju mladincev 
v Cerknici je postal državni prvak v dvojicah.

Odlično seje odrezal tudi na ljubljanskem re
gijskem prvenstvu, kjer je dosegel 1. mesto v

preciznem izbijanju.
Sedaj je član kluba Krim-Špica, ki tekmuje v 

super ligi.
Za uspehe čestitamo in upamo, da se bodo 

v mirnski balinarski klub včlanili predvsem mladi 
špodniki.

Rekreacijsko - 
spoznavni pohod 
na Krvavec
V soboto, 11. septembra 1.1. je, pohod
niška skupina Društva upokojencev 
Mirna opravila svoj predzadnji, že osmi 
za letos planirani pohod in sicer na 
1853 m visoki KRVAVEC. Prijav je bilo 
za poln avtobus.

Vsem poznana gora Krvavec je sicer bolj 
smučarsko turistična »destinacija«. Bolj živahna 
je v zimskem času, ko se tam zbirajo vneti smu
čarji, Saj je to do nedavnega bilo najbolj obi
skano smučarsko središče na Slovenskem. Šte
vilne žičnice, hoteli in naprave za zasneževanje, 
ter »poravnano« vse jugozahodno pobočje te 
gore, omogočajo prijetne »bele užitke« - zimski 
oddih številnim turistom.

No, naš namen je v glavnem le družna ne 
preveč naporna hoja, ki naj prvenstveno slu
ži ohranjanju zdravja ter dobrega počutja v dru

ženju.
Avtobus nas je najprej pripeljal do turistič

ne kmetije Florijan pod vznožjem Krvavca, kjer 
smo »napolnili baterije«. »KORENINE in KAVEL
JCI« pa so se že od tukaj peš napotili naprej 
proti vrhu. Ostale pa je avtobus peljal naprej 
v hrib do »PLANŠARIJE NA JEZERCIH«. Cesta 
v hrib je marsikod ozka, ovinkasta in mestoma 
poteka tik nad prepadnimi strminami. Tako e 
je večkrat slišalo »vzdihovanje«. Stad tega po
hoda je torej bil za večji del skupine na Plan- 
šariji, cilj pa na vrhu Krvavca. Večina je sreč
no prispela na vrh »ZVOH«,kar je bilo svojevrst
no doživetje.

Lepo vreme in prekrasni razgledi tja po So
riškem polju, Brnik, Kranj, Škofja Loka, Radov
ljica in naprej do Bleda z ozadjem Julijcev in 
Triglava. Na desni pa Karavanke in Kamniške 
Alpe z mogočnimi vršaci: Storžič, Kočna, Grin
tovec, Skuta, itd. Res lepi in za nas upokojen
ce redki užitki.

Po prijetnem druženju in dobrem kosilu v go
stišču Florijan smo srečno prispeli domov z ob
čutkom, da smo spet spoznali in doživeli ne
kaj slovenskih lepot v čudovitem jesenskem 

dnevu.
RudiŽibert
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STRAN ZA BADMINTON

Uspehi mirnskih 
badmintonistov se vrstijo
Klub temu, da so bile šolske počitnice pa 
badmintonisti Mirenskega kluba TOM 
niso mirovali, saj so že v juliju sodelovali 
na reprezentančnih pripravah, ki so 
potekale v športni dvorani OŠ Mirna.

Tudi v avgustu so bile organizirane priprave 
tekmovalcev, na katerih je sodelovalo preko 40 
badmintonistov, vodila pa sta jih najboljša sloven
ska badmintonista brat in sestra Andrej in Ma
ja Pahor. Počitek mladih športnikov je bil le te
den dni v avgustu, ko so se v športni dvorani 
opravljala nujna vzdrževalna in druga ureditve
na dela.

Mirenski badmintonisti smo sodelovali tudi na 
dnevu badmintona v Pišecah pri Brežicah, kjer 
je bila tudi redna skupščina badmintonske zveze 
Slovenije in podelitev priznanj najboljšim sloven
skim badmintonistom po slovenskih jakostnih les
tvicah. Na skupščini BZS je bil v nadzorni odbor 
ponovno imenovan Lojze Mrhar, medtem ko pod
predsednik zveze ostaja še dve leti g. Gričar Bru
no sicer tudi predsednik našega kluba.

Po končani seji in športnih tekmovanjih smo 
se veselili naslednjim prijetim priznanjem: Aleš 
Murn je osvojil prvo mesto na slovenski jakost
ni lestvici v absolutni moški konkurenci.

Medtem, ko je bila pri dekletih v absolutni ka
tegoriji Špela Silvester - Blisk Mirna tretja. Klub 
je prejel priznanje za osvojeno tretje mesto in 
bronaste medalje v prvi badmintonski ligi. Pri mla
dincih do 17 let je bila pri dekletih posamezno 
Taja Borštnar druga, Grega Skerbiš pa tretji, v igri 
dvojic pa sta bila druga Taja in Tadej Jezernik.

V kategoriji do 15 let je bil najboljši Aljoša Turk, 
kije bil prvi tudi v igri dvojic, Matevž Bajuk pa je 
bil tretji v igri posameznikov
in drugi v igri dvojic. Pri de
kletih do 15 let je bila Blažka 
Andoljšek v igri posamezno 
in dvojicah obakrat tretja.

V kategoriji do 13 let je 
osvojil tretje mesto med po
samezniki Urban Turk, ki pa 
je suvereno bil prvi v igri po
samezno in dvojicah v ka
tegoriji do 11 let.

Pozanimajte se za vklju
čitev v naš klub, začela pa 
seje tudi rekreacija za štu
dente in odrasle. Več infor
macij na telefon 041 742 
234.

Dušan Skerbiš

European Junior Badminton 
Circuit 2004/2005
TOM Slovenia Junior International 2004
Mirna - Trebnje 1.-3. oktober 2004

Badmintonski klub TOM Mirna v sodelovanju z badmintonsko zvezo Slovenije organizira v sklopu 
evropske badmintonske zveze mednarodni turnir mladincev do 19 let za evropsko in svetovno 
jakostno lestvico. Turnirja se bodo zanesljivo udeležili najboljši mladi športniki badmintonisti iz 
številnih evropskih držav, saj jim samo visoka uvrstitev na evropski in svetovni jakostni lestvici 
omogoča sodelovanje na evropskem in svetovnem mladinskem prvenstvu v prihodnjem letu,

Badmintonski klub TOM Mirna se lahko pohvali z odlično organizacijo badmintonskih turnir
jev, saj smo v preteklem letu organizirali tudi enega od kvalifikacijskih turnirjev v badmintonu za 

uvrstitev na Olimpijske igre v Atenah in kar osem udeležencev tekmovanja na Mirni seje uvrsti
lo tudi na Olimpijski turnir, kjer je imelo pravico nastopa samo 32 najboljših na svetu v vsaki ka
tegoriji.

Na Mirni so tako že tekmovali badmintonisti vseh petih celin, letos pa pričakujemo več kot 150 
mladih badmintonistov iz vseh evropskih držav, kjer je badminton med najbolj poznanimi športi.

Predsednica častnega odpora tekmovanja je županja občine Trebnje ga. Marica Škoda, ki bo 
tudi otvorila turnir.

Igra ali čudež narave?
Krompir srce, koren krempelj plazilca, 
(foto: Pavlina)

KRAJAN - Glasilo KS Mirna
Izdajatelj: KS Mirna 
Glavni urednik: Dušan Zakrajšek 
Odgovorni urednik: Dušan Skerbiš 
Prelom: Špes, NM 
Tisk: Kopo d.o.o., Mirna 
Naklada: 1200 izvodov 
Glasilo izhaja po potrebi


